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EGYSZERŰSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 2011. november 14-én megtartott üléséről 
 

Jelen vannak:  

 Dr. Lehel István  bizottság elnöke 
 Kecskés László  bizottság tagja  
 Dr. Tálas - Tamássy Tamás bizottság tagja  
 Nánási Tamás  bizottság tagja 
 Sólyomvári Béla  bizottság tagja 
 Tarjáni István   polgármester 
 Szakadáti László  alpolgármester 
 dr. Kovács András  jegyző 
 Dr. Juhász Zsuzsanna  gyermekorvos 
 Dr. Száray Eszter  gyermekorvos 
 Dr. Vajer Péter  háziorvos a 2. napirendi ponttal összefüggésben 
 Dr. Stierbach Imre  háziorvos a 2. napirendi ponttal összefüggésben 
 Somkertné Simon Judit vezető védőnő a 3. napirendi ponttal összefüggésben 
 Tóth Attila   Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 
 Pomaházi Krisztina  igazgatási osztályvezető 
 dr. Pessek Szilvia  titkársági előadó 

 
 
Dr. Lehel István, a bizottság elnöke köszöntötte a jelenlévőket, megállapította, hogy a bizottság 
határozatképes és az ülést megnyitotta. A meghívóban 3. napirendi pontként szereplő, Dr. Juhász 
Zsuzsanna kérelmeiről szóló napirendi pontot javasolja levenni tekintettel arra, hogy ahhoz – a 
korábbiakhoz képest – érdemi javaslat nem érkezett. Továbbá javasolja a napirendről levenni a 
„Tájékoztató Dr. Vajer Péter influenza elleni védőoltással kapcsolatban tett felajánlásáról” c. 
napirendi pontot, tekintettel arra, hogy Dr. Vajer Péter bejelentette, hogy a felajánlás az eltelt idő 
miatt aktualitását vesztette.  
 
Nánási Tamás javasolta, hogy elsőként a bizottság hallgasson meg egy rövid összefoglaló 
tájékoztatást a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetőjétől, aki felkészült a bizottság 
legutóbbi ülésén felvetődött azon kérdésére, hogy az adósságrendezési eljárás miért zárult 
eredménytelenül az utóbbi negyedévben. 
 
A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
napirend tárgyalását fogadta el: 
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Napirend: 

1) Tájékoztató az adósságrendezési eljárásról 

2) Az 5. felnőtt háziorvosi körzet létrehozásával összefüggő kérdésekről 

3) A 8. védőnői körzet kialakításáról 

4) Tájékoztató a varicella elleni védőoltásról 

5) A „Boldogabb Családokért” családi életre nevelés iskolai programról 

6) Biatorbágy Város Önkormányzata és intézményei pénzügyi-gazdálkodási helyzetének 
felülvizsgálatáról 

7) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének rendelet-tervezete a zajvédelem helyi 
szabályozásáról 

8) Lakásfenntartási támogatás tárgyában beérkezett fellebbezés elbírálása  (zárt ülés) 

9) A Tanácsadó Testület létrehozásáról (zárt ülés) 

 
1) Tájékoztató az adósságrendezési eljárásról 
 
Dr. Lehel István megállapította, hogy a tájékoztató elfogadásáról szavazás nem szükséges és a 
bizottság nevében megköszönte a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat vezetőjének 
beszámolóját. 
 
A bizottság Nánási Tamás javaslatát, mely szerint a hivatal vizsgálja felül az adósságkezelési 
eljárást és az egyes pénzbeli és természetben nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) 
Ör. sz. rendelet módosításának lehetőségét annak érdekében, hogy több személy kerülhessen bele 
a támogatotti körbe, 5 igen egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadta.  
 

2) Az 5. felnőtt háziorvosi körzet létrehozásával összefüggő kérdésekről 
 
Dr. Lehel István javasolja a pályázati kiírásban az alábbi dátumokat feltüntetni: 
A praxis legkorábban 2012. március 1. napjától tölthető be. 
A pályázat benyújtásának határideje: 2011. december 31. 
A pályázatok elbírálásának határideje: 2012. január 31. 
 
A bizottság elnöke javasolja továbbá a pályázati kiírás kiegészítését azzal, hogy az újonnan 
létrehozandó 5. számú felnőtt háziorvosi körzet feladatainak ellátására kerül kiírásra a pályázat. 
 
Dr. Stierbach Imre hozzászólásában előadta, hogy véleménye szerint szükséges a lakosság 
tájékoztatása arról, hogy az új háziorvosi körzet létrehozása és az ezzel járó körzethatárok 
módosulása a betegek szabad orvosválasztásának jogát nem befolyásolja. 
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás erre válaszolva elmondta, hogy az Önkormányzat szándékában áll a 
Biatorbágyi Körkép c. kiadványban erről szóló sajtóanyagot közzétenni. 
 
A bizottság a határozati javaslatot, valamint a pályázati kiírást az említett kiegészítésekkel 5 igen 
egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadja. 
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A bizottság az egészségügyi alapellátások körzeteinek megállapításáról szóló 7/2010. (07.01.) Ör. 
sz. rendelet módosítását 5 igen egyhangú szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatja és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
 

3) A 8.  védőnői körzet kialakításáról 

 
Somkertné Simon Judit tájékoztatta a bizottságot a védőnők álláspontjáról. 
 
Dr. Lehel István – Somkertné Simon Judit véleményét figyelembe véve – javasolja a pályázati 
kiírásban az alábbi dátumokat feltüntetni: 
A praxis legkorábban 2012. február 1. napjától tölthető be. 
A pályázat benyújtásának határideje: 2011. december 31. 
A pályázat elbírálásának határideje: 2012. január 31. 
 
A bizottság elnöke továbbá felkérte a csoportvezető védőnőt, hogy a körzetkialakításra tegyenek 
javaslatot. 
 
Sólyomvári Béla kérdésként vetette föl, hogy a 8. védőnői körzet mennyibe kerülne az 
önkormányzatnak és kérte, hogy a kérdést a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság is tárgyalja 
meg. Továbbá a csoportvezető védőnő tájékoztatójában foglaltakra tekintettel a tanácsadó 
helyiségek bővítése lehetőségének felülvizsgálatát az alpolgármester figyelmébe ajánlotta. 
 
A bizottság a határozati javaslatot, valamint a pályázati kiírást az említett kiegészítésekkel 5 igen 
egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja és elfogadásra javasolja 
a képviselő-testületnek.  
 
 
4) Tájékoztató a varicella elleni védőoltásról 
 
Dr. Lehel István javasolta, hogy a védőnők és a gyermekorvosok mérjék fel, hogy kik tartanak igényt 
az oltásra, valamint, hogy a polgármester folytasson egyeztetést az oltóanyag áráról annak további 
csökkentése érdekében. Javasolta továbbá, hogy a kérdésben – a fenti ismeretek birtokában – a 
következő bizottsági ülésen szülessen döntés. 
 
A bizottság Dr. Lehel István javaslatát 5 igen egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) elfogadta. 
 
 
5) A „Boldogabb Családokért” családi életre nevelés iskolai programról 
 

Sólyomvári Béla tájékoztatta a bizottságot, hogy e kérdésben egyeztetett az Oktatási Bizottság 
elnökével, aki úgy tájékoztatta, hogy az iskola igazgatójával személyesen egyeztet a témáról, akár 
kihelyezett ülés keretében. Sólyomvári Béla javasolta, hogy az egyeztetést az Egészségügyi és 
Szociális Bizottság várja meg. 
 
Dr. Lehel István javasolta, hogy a következő bizottsági ülésen ezt a napirendi pontot közös ülésen 
tárgyalja a két bizottság. Kérte továbbá, hogy a tavalyi tanévre vonatkozó együttműködési 
szerződés is kerüljön fel az előterjesztések közé, hogy valamennyi bizottsági tag számára 
hozzáférhetővé váljon. 
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A bizottság Dr. Lehel István javaslatát 5 igen egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) elfogadta. 
 
 
6) Biatorbágy Város Önkormányzata és intézményei pénzügyi-gazdálkodási helyzetének 
felülvizsgálatáról 
 
Kecskés László elhagyta a termet. 
 
A bizottság Biatorbágy Város Önkormányzata és intézményei pénzügyi-gazdálkodási helyzetének 
felülvizsgálatáról szóló határozati javaslatot 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen 
a szavazáskor) támogatja. 
 
Nánási Tamás azon javaslata, mely szerint a polgármester a pénzügyi auditot végző cégtől kérjen 
ajánlatot az önkormányzati fenntartású intézmények működésének átvilágítására és a 2012. évben 
szakmai felügyeleti szolgáltatás elvégzésére 2 igen, 2 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt 
jelen a szavazáskor) nem nyert többséget. 
 
A bizottság Nánási Tamás javaslatát, mely szerint az önkormányzat dolgozzon ki intézkedési tervet 
és annak keretében a polgármester kérjen ajánlatot az önkormányzati fenntartású intézmények 
átvilágítására, valamint a 2012. évben szakmai felügyeleti szolgáltatás elvégzésére 4 igen egyhangú 
szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadta. 
 
A bizottság Dr. Lehel István javaslatát, mely szerint a jövő év első félévében – miután megszülettek 
a vonatkozó sarkalatos törvények, úgymint az egészségügyről, valamint a helyi önkormányzatokról 
szóló törvények módosításai, továbbá rendelkezésre áll a Szabadság úti rendelő felújítására 
vonatkozó szakértői anyag –, szükséges az alapellátást végző szolgáltatók és az önkormányzat 
között fennálló szerződések felülvizsgálata, 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen 
a szavazáskor) elfogadta. 
 
 
7) Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének rendelet-tervezete a zajvédelem helyi 
szabályozásáról 
 
A bizottság az „A” határozati javaslatot 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) elfogadta és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. 
 
A korábbi bizottsági javaslat 2 igen, 2 tartózkodás szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) nem nyert többséget. 
 
Dr. Lehel István megállapította, hogy jelenleg nincs más javaslat, így a bizottság a zajvédelem helyi 
szabályozásáról szóló rendelet-tervezetének 4-5. §-aira nem tesz javaslatot. 
 
 
A bizottság elnöke megköszönte a megjelentek munkáját és az ülést 17:08 órakor bezárta. 

 
k.m.f. 

 
 

Dr. Lehel István  
bizottsági elnök 


